## 國立中興大學精密工程研究所博士班研究生學位考試資格檢核表 Graduate Institute of Precision Engineering, NCHU Doctoral Candidate qualification Checklist

	申請日期 Date of application:	年( <u>YYYY)</u> 月( <u>MM</u> )日( <u>DD</u> )	
學生姓名/Name	學號/Student ID	指導教授/Advisor	

請勾選	學位資格考試條件選項(三項擇一)	_	查結果 ination Result
Check the box	PhD qualification options(Choose One of Three)	符合 Eligible	不符合 Ineligible
	於 6 個學期內 已修習選考科目 3 門,且每門分數均達 80 分		
	(含)以上,請檢附歷年成績單。Have taken 3 qualified subject courses		
	and each course pass 80 points within first 6 semesters.(Please check the transcripts of each calendar year)		
	1		
	2		
	3		
	於6個學期內通過選考科目考試3門,且每門考試分數在70		
	分(含)以上為通過。		
	<u>Have taken 3 qualified subject exams</u> and each exam pass 70 points within first 6 semesters.		
	1		
	2.		
	3.		
	於報到入學後之3年內投稿並發表 SCI 期刊論文1篇被接		
	受,且必須為第一作者,請檢附期刊論文影印本。(註1)		
	Publish 1 SCI paper (accept letter ok) and must be the first author within first three years of the study(Please attached the published paper. or paper		
	accomplished with accepted letter). (Note 1)		

註1:請檢附期刊論文影印本。

Note1: Please attached the published paper. (or paper accomplished with accepted letter)

- (1) 已列入博士班資格考之 SCI 期刊論文,則不得再列入博士班口試計點。 SCI papers have been included in the qualifying exam can not be included in the screen points for doctoral degree oral exam.
- (2) 發表之論文須與其博士論文有直接關係。
  Published papers must be directly related to their doctoral dissertation.
- (3) 指導教授為共同作者之一。
  The advisor must be listed as one of the co-authors.
- (4) 且應註明屬於「國立中興大學精密工程研究所」。 The University and Department must be listed in the paper.

學生簽名:	指導教授簽名:	所長核章:
Student	Advisor	Chairman